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Styrelseprotokoll nr 2022:06 
Sammanträdesdatum 1 juni 2022, Lokal: Arken, sammanträdesrum Storvreta 

Närvarande: Sören Arnström (ordf.), Chris Larsson, Birgitta Eklund, Cissi Ridderstolpe, 

Greta Tellström, Tommy Svensson, , Britt-Inger Hahne, Margareta Glock, Bengt Krantz, 

Göran Sonesson och Göran Nordahl 

Ej närvarande: Lars-Erik Torstenson 

§ 1 Mötets öppnande 
Ordföranden öppnade mötet.  

§2 Fastställande av dagordning 
Enligt kallelsen med tillägg av punkterna 10.1 – 10.3 

§ 3 Val av protokolljusterare 
Britt-Inger Hahne utsågs till protokolljusterare 

§ 4 Föregående protokoll 
Godkändes och lades till handlingarna 

§ 5 Ekonomi 
Birgitta rapporterade att ekonomin fortsatt är god. Vi har för närvarande drygt 285 tkr i 

kassan. De genomförda aktiviteterna har gett ett överskott, vilket innebär att vi kan genomföra 

aktiviteter under resten av året med färre antal deltagare än planerat. 

§ 6 Medlemsläget 
Tommy meddelade att vi för närvarande har 659 medlemmar. 

§ 7 Aktiviteter 
7.1 Rapporter genomförda aktiviteter 

Det har genomförts fyra aktiviteter sedan förra styrelsemötet. Det har varit i stort sett 

fulltaliga grupper och aktiviteterna har varit uppskattade 

7.2 Anmälningsläget till resterande aktiviteter i vår 

Vi gick igenom de sista återstående aktiviteterna i vårprogrammet. Alla aktiviteter kommer att 

genomföras förutom resorna till Skagen och S:t Petersburg, som vi på tidigare styrelsemöten 

beslutat att ställa in. 

7.3 Genomgång av höstens aktiviteter och program 

Inget att tillägga 
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§ 8 Hemsidan 
Hemsidan kommer under dagen att uppdateras med höstens program. Dock kan höstens 

aktiviteter bokas först den 8 juni. 

§ 9 Mejl till medlemmar 
De medlemmar som valt att få programmet digitalt kommer i dagarna att få ett mejl med 

höstens program som bilaga. Dock kan höstens aktiviteter bokas först den 8 juni, 

§ 10 Övrigt 

10.1 Påminnelsebrev 

Beslutades att vi efter höstens första styrelsemöte ska skicka ut ett påminnelsebrev till 

nyblivna pensionärer som inte ännu inte blivit medlemmar. Britt-Inger tog på sig att fixa 

frimärken och skicka ut brev med handskrivna adresser. Breven ska innehålla ett nytt 

värvningsbrev och anmälningsblankett. 

10.2 PostnordPlus 

Sören kontaktar Monica Savander för att få texten på PostnordPlus hemsida uppdaterad och 

en notis med länk till vårt höstprogram. 

10.3 Utskick med Postnord 

Om vi framöver inte kommer upp till 500 försändelser per utskick, kan vi välja något följande 

alternativ för att få en lägre portokostnad än motsvarande styckeporto: 

• Ange 500 försändelse på följesedeln, även antalet försändelser är lägre 

• Skicka ett brev per medlem, även om det bor på samma adress. 

Greta tar fram en kalkyl, vid vilket antal försändelser där styckeporto blir billigare. 

Avslutning 

Sören tackade för ett bra möte. 

Datum hösten 2022: 

• Onsdag 7 september, kl 11. Lokal: Orangeriet 

• Tisdag 27 september, kl 10. Lokal: Paris 

• Tisdag 18 oktober, kl 10. Lokal: Rom 

• Tisdag 8 november, kl 10. Lokal: Paris 

• Måndag 5 december, kl 10. Lokal: Paris 

Vid protokollet:  

 

Göran Nordahl 

Justeras: 

 

Sören Arnström (ordf.)    Britt-Inger Hahne 


